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§ 1 Mötets öppnande 

Emma Gustafsson (styrIT) öppnar mötet 18:16. 

§ 2  Val av mötets ordförande 

Andreas Rolén (IT11) väljs som mötets ordförande. 

§ 3 Val av mötets sekreterare 

Sara Johansson (styrIT) väljs som mötets sekreterare. 

§ 4  Val av mötets justerare tillika rösträknare 

Oskar Rutqvist (IT13) och Erik Risfelt (IT13) väljs som mötets justerare tillika 
rösträknare. 

§ 5 Närvarande 

IT14: 19 st 
IT13: 19 st 
IT12: 13 st 
IT11: 2 st 
IT10: 1 st 
 
 
Totalt 54 st närvarande. 

§ 6  Mötets behöriga utlysande 

Sektionsmötet finner mötet behörigt utlyst. 
 

§ 7  Fastställande av mötets dagordning 

Sektionsmötet fastställer dagordningen i sin helhet. 
 

§ 8  Adjungeringar 

Föreligger ej. 
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§ 9  Meddelanden 

a) Joacim Svärd (AO) påminner om att det under sommaren kommer börja 
byggas om på Härrydaområdet, och att bygget kan komma att bli klart tidigare 
än vad man tidigare trott. En ny servicebutik, STORE, håller på att byggas 
och kommer ha premiär under mottagningen. Joacim tackar för sig och 
meddelar att han tycker att ITsektionsmötena har varit trevliga. 
 
b) Elin Ljunggren (SAMO) meddelar att det har varit två skyddsronder  en 
fysisk och en psykosocial och båda har gått bra. Många av svaren på frågor 
som kommer upp i enkäten inför den fysiska skyddsronden finns att hitta i 
Chalmersappen. Elin uppmanar alla att felanmäla ifall fel i salar upptäcks. 

 

§ 10 Propositioner 

a) Ändring av stadga (Andra läsningen) 
Emma Gustafsson (styrIT) föredrar propositionen enligt bilaga. 
Sektionsmötet beslutar att bifalla propositionen i sin helhet. 
 

§ 11 Motioner 

Föreligger ej. 

 
 

§ 12 Verksamhetsrapporter  

a) styrIT 
Emma Gustafsson (styrIT) föredrar styrITs verksamhetsrapport enlig bilaga. 
 
b) snIT 
Björn Bergquist (snIT) föredrar snITs verksamhetsrapport enligt bilaga. 
 
c) NollKIT 
Tina Mostafavi (NollKIT) föredrar NollKITs verksamhetsrapport enligt bilaga. 
 
d) sexIT 
Oscar Muhr (sexIT) föredrar sexITs verksamhetsrapport enligt bilaga. 
 
e) P.R.I.T. 
Jesper Jaxing (P.R.I.T.) föredrar P.R.I.T.s verksamhetsrapport enligt bilaga. 
 
f) frITid 
Oscar Muhr (frITid) föredrar frITids verksamhetsrapport enligt bilaga. 
 
g) ArmIT 
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Hampus Dahlin (ArmIT) föredrar ArmITs verksamhetsrapport enligt bilaga. 
 
h) digIT 
Ivar Josefsson (digIT) föredrar digITs verksamhetsrapport enligt bilaga. 
 
i) FanbärerIT 
Johan Andersson (FanbärerIT) föredrar FanbärerITs verksamhetsrapport 
enligt bilaga. 

 

§ 13 Revisionsberättelse 
Martin Nilsson (IT13) föredrar revisionsberättelsen enligt bilaga. 

 
 

§ 14 Ansvarsfrihet och verksamhetsberättelser 

a) sexIT14 
Edvard Hübinette (IT13) föredrar sexIT14’s verksamhetsberättelse enligt 
bilaga och svarar på frågor. 
Sektionsmötet beslutar att ansvarsbefria sexIT14. 
 
Mötet ajourneras 18:48 och återupptas 19:08. 

 
 

§ 15 Preliminära verksamhetsplaner och budgetar 

a) styrIT 
Emma Gustafsson (styrIT) föredrar verksamhetsplanen enligt bilaga och 
svarar på frågor. 
Sofia Edström (styrIT) föredrar budgeten enligt bilaga och svarar på frågor. 
Sektionsmötet beslutar att godkänna styrIT’s preliminära verksamhetsplan 
och budget. 

§ 16 Verksamhetsplaner och budgetar 

a) digIT 
Ivar Josefsson (digIT) föredrar digIT15/16’s verksamhetsplan enligt bilaga och 
svarar på frågor. 
Maxim Goretskyy (digIT) föredrar digIT15/16’s budget enligt bilaga och svarar 
på frågor. 
Sektionsmötet beslutar att godkänna digIT15/16’s verksamhetsplan och 
budget. 

 

 

§ 17 Personval 

a) styrIT 
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Gabriel Andersson (IT10) ställer sig upp som intresserad av att sitta som 
ordförande i styrIT15/16. 
Gabriel presenterar sig och svarar på frågor. 
Gabriel lämnar rummet och diskussionen släpps fri angående den 
nominerade. 
Gabriel väljs enhälligt till ordförande i styrIT15/16. 
 
Mikael Malmqvist (IT13) ställer sig upp som intresserad av att sitta som vice 
ordförande i styrIT15/16. 
Mikael presenterar sig och svarar på frågor. 
Mikael lämnar rummet och diskussionen släpps fri angående den 
nominerade. 
Mikael väljs enhälligt till vice ordförande i styrIT15/16. 
 
Jonathan Thunberg (IT12) ställer sig upp som intresserad av att sitta som 
kassör i styrIT15/16. 
Jonathan presenterar sig och svarar på frågor. 
Jonathan lämnar rummet och diskussionen släpps fri angående den 
nominerade. 
Jonathan väljs enhälligt till kassör i styrIT15/16. 
 
Victor Nilsson (IT12) ställer sig upp som intresserad av att sitta som 
sekreterare i styrIT15/16. 
Victor presenterar sig och svarar på frågor. 
Victor lämnar rummet och diskussionen släpps fri angående den 
nominerade. 
Victor väljs enhälligt till sekreterare i styrIT15/16. 
 
Lovisa Jäberg (IT13) och Björn Bergquist (IT12) ställer sig upp som 
intresserad av att sitta som ledamöter i styrIT15/16. 
 
Samtliga nominerade får enskilt presentera sig och svara på frågor från 
sektionsmötet. 
 
Sektionsmötet beslutar att välja in samtliga nominerade i en klump. 
Sektionsmötet beslutar att enhälligt välja in Lovisa och Björn som 
ledamöter i styrIT15/16. 
 
b) snIT 
Joel Gustafsson (IT13) ställer sig upp som intresserad av att sitta som 
ordförande i snIT15/16. 
Joel presenterar sig och svarar på frågor. 
Joel lämnar rummet och diskussionen släpps fri angående den 
nominerade. 
Joel väljs enhälligt till ordförande i snIT15/16. 
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Christopher Åkersten (IT12) ställer sig upp som intresserad av att sitta som 
vice ordförande i snIT15/16. 
Christopher presenterar sig och svarar på frågor. 
Christopher lämnar rummet och diskussionen släpps fri angående den 
nominerade. 
Christopher väljs enhälligt till vice ordförande i snIT15/16. 
 
Jesper Olsson (IT14) ställer sig upp som intresserad av att sitta som 
sekreterare i snIT15/16. 
Jesper presenterar sig och svarar på frågor. 
Jesper lämnar rummet och diskussionen släpps fri angående den 
nominerade. 
Jesper väljs enhälligt till sekreterare i snIT15/16. 
 
Henry Yang (IT13) ställer sig upp som intresserad av att sitta som ledamot i 
snIT15/16. 
Henry presenterar sig och svarar på frågor. 
Henry lämnar rummer och diskussionen släpps fri angående den 
nominerade. 
Sektionsmötet beslutar att inte välja in Henry som ledamot i snIT15/16. 
 
c) frITid 
Daniel Eineving (IT13) ställer sig upp som intresserad av att sitta som 
ordförande i frITid15/16. 
Daniel presenterar sig och svarar på frågor. 
Daniel lämnar rummet och diskussionen släpps fri angående den 
nominerade. 
Daniel väljs enhälligt till ordförande i frITid15/16. 
 
Martin Tran (IT14) och Gustav Bergström (IT14) ställer sig upp som 
intresserad av att sitta som kassör i frITid15/16. 
 
Samtliga nominerade får enskilt presentera sig och svara på frågor från 
sektionsmötet. 
 
Sektionsmötet begär sluten votering. 
Mötet ajourneras 20:36 och återupptas 20:49. 
Sektionsmötet beslutar att välja in Martin Tran som kassör i frITid15/16. 
 
styrIT yrkar på att Sektionsmötet beslutar hurvidare styrelsen kan temporärt 
för verksamhetsåret 15/16 välja in en extra ledamot i sektionskomittéen frITid. 
 
Sektionsmötet öppnas för diskussion. 
 
styrIT drar tillbaka yrkandet. 
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Hampus Dahlin (IT13), Johan Ljungberg (IT14), Gustav Bergström (IT14), 
Rebecka Reitmeier (IT14) och Miranda Bånnsgård (IT14) ställer sig upp som 
intresserade av att sitta som ledamöter i frITid15/16. 
 
Samtliga nominerade får enskilt presentera sig och svara på frågor från 
sektionsmötet. 
 
Sektionsmötet begär sluten votering. 
Mötet ajourneras 21:22 och återupptas 21:35. 
Sektionsmötet beslutar att välja in Hampus, Johan, Rebecka och Miranda 
som ledamöter i frITid15/16. 
 
styrIT yrkar på att lägga till punkten “Diskussion av antal ledamotsposter i 
frITid” på dagordningen. 
Sektionsmötet bifaller yrkandet. 
 

§ 18 Diskussion av antal ledamotsposter i frITid 

styrIT yrkar på att uppdatera reglementet  
 

från: 
§ 5.6.1 Sammansättning frITid består av ordförande, kassör samt 14 
övriga ledamöter. 
 
till: 
§ 5.6.1 Sammansättning frITid består av ordförande, kassör samt 15 
övriga ledamöter. 

 
Edvard Hübinette (IT13) yrkar på att bordlägga frågan till nästa sektionsmöte. 
Sektionsmötet går till beslut. 
Sektionsmötet begär votering. 
Sektionsmötet beslutar att bordlägga frågan till nästa sektionsmöte. 
 
 

§ 19 Övriga frågor 

a) styrIT vill samla in åsikter kring huruvida det hade varit en bra idé att införa 
s.k. “sektionsoverall” för att minska klyftan mellan kommittéaktiva och 
ickekommittéaktiva på Chalmers. 
 
b) styrIT yrkar på att fastställa sektionsavgiften till 40kr/år. 
 
Sektionsmötet går till beslut. 
Sektionsmötet fastställer sektionsavgiften till 40kr/år. 
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§ 20 Mötets avslutande 

Andreas Rolén avslutar mötet 22:21. 
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Proposition om ändring av stadga

styrIT

February 2015

Teknologsektionen Informationstekniks stadga är genomg̊aende inkonsekvent
i flera bemärkelser. Det förekommer onödiga rubrikniv̊aer, motsägelser och
rubriker som inte är relevanta för paragrafens inneh̊all. Teknologsektionens
stadgar bör vara genomg̊aende konsekventa för tydlighets skull och styrIT har
därför gjort en genomg̊aende revidering. Förslaget till ändring medför i första
hand redaktionella ändringar, förtydliganden och rensning av onödiga rubriker
men ocks̊a omskrivningar av stycken som vi anser sv̊artolkade.

För ett tydligare förh̊allningssätt kring deadlines kring utlysande av sek-
tionsmöte samt för dokument till sektionsmöten är antalet dagar inför alltid an-
givet i läsdagar. Detta medför att utlysande av sektionsmöte sker tio läsdagar
i förväg och motioner skall sändas till styrIT senast sju läsdagar före sek-
tionsmötet.

Gällande krav för sektionsmötets beslutsmässighet föresl̊as det minsta av
en procentuell andel av totala antalet medlemmar och 30. Därmed minskas
eventuella problem vid en upplösning av teknologsektionen.

Ekonomiskt ansvar för en sektionskommitté har tidigare enbart sepcificerats
som gemensamt för ordförande och kassör i den ekonomiska policyn, men för att
betona vikten av noggrannhet i ekonomiska handlingar anser styrIT att punkten
bör befästas i stadgan istället.

De senaste åren har en rad nya policies tillkommit teknologsektionen. Därför
bör dessa ocks̊a nämnas där styrdokument omnämns d̊a de har likvärdig bety-
delse.

Ordlistan flyttas ur stadgan till ett frist̊aende dokument d̊a en uppdatering
av denna inte bör kräva tv̊a läsningar vid sektionsmöten.

styrIT yrkar därför:

att den reviderade stadgan skall antas till sektionens dokument enligt
bilaga.

att ordlistan antas till sektionens dokument enligt bilaga.
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Allmänt 

Som alltid har vi deltagit på flertal möten, utskott och diskussionsforum.  

 

Denna läsperiod har vi också arrangerat aspning och har en grupp nominerade som vi tror skulle 

göra ett bra jobb som kommande styrIT. 

Arrangemang 

Tillsammans med ArmIT har styrIT arrangerat Kandidatmiddagen för årets kandidatstudenter. 

Middagen ägde i år rum i Gothia Towers i deras nybyggda del. Det var en väldigt uppskattad kväll. 

 

Innan påsklovet hölls studentrösten i Hubben tillsammans med snIT. Vi fick in många bra åsikter som 

förts vidare till kårledningen. 

 

styrIT har också arrangerat ett styrekalas, vilket är det första och som det ser ut också enda 

styrekalas som arrangerats under vårt verksamhetsår. Kalaset ägde rum i tågvagnen med tema på 

spåret, och verkar ha varit en uppskattad tillställning för alla inblandade. 

 

Idag 21/5 samordnade styrIT en lunchföreläsning om prokrastinering, “Sluta skjuta upp”, då ämnet är 

något som visat sig vara ett stort problem för många sektionsmedlemmar. 

Styrdokument 

Senaste sektionsmötet lyftes en stadgeändring som då röstades igenom utan ändringar. Idag sker 

andra läsningen av den stadgeändring, och skulle då innebära att den är slutligt genomröstad. Sedan 

kommer ändringen lyftas hos kårledningen för att förhoppningsvis få ett godkännande även där.  

 

Intentionerna har varit att revidera även reglemente och instruktioner inför detta sektionsmöte, men 

tyvärr har inte tiden riktigt räckt till för att utföra en kvalitativ revidering och har därför inte genomförts 

fullständigt. Vi önskar att kommande styrIT vill revidera dessa till första kommande ordinarie 

höstmöte, och ämnar ställa oss till förfogande för hjälp och vägledning för våra efterträdare för att 

dela med oss av våra tankar kring dessa styrdokument. 

Övrigt 

Som vi nämnde på förra sektionsmöte så fyller sektionen 15 nästkommande kalenderår. Vi tycker det 

borde uppmärksammas på ett hedersamt vis, och uppmuntrar styrIT 15/16 att tillsätta en arbetsgrupp 

för att samordna ett firande som faller i smaken för samtliga sektionsmedlemmar. Tankar har lyfts 

under aspningen att ha en vecka med blandade arrangemang i sektionens namn där samtliga organ 

får arrangera ett evenemang som faller inom ramarna för deras verksamhet. Veckan skulle kunna 

avslutas i ett större firande i form av en bal eller liknande evenemang. Liknande sektionsvecka har 

arrangerats på exempelvis fysik under det senaste året med positivt resultat, om än inte i samma 

syfte som att fira en födelsedag. 
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Möten  

Interna 

Om vår egen verksamhet 

med PL och styrIT 

För att informera varandra om vad vi håller på med och så att vi alla strävar åt samma håll 

Programråd 
Diskuterades bland annat hur programmet kan fortsätta utveckla 
programmeringsundervisningen, framförallt i första kursen. Imperativ och python vs 
objektorienterat och java. 

med UU  Utbildningsutskottet 

Mötten mellan utbildningsenhetens Ordförande och vice Ordförande, samt Ordförande för alla  
sektioners studienämnder eller utbildningsutskott. 

Slutmöten för Kurser 

snIT har utvärderat kurser även den här perioden.  
 

Aspning 
Aspinfo 

snIT hade tillsammans med styrIT aspinfo. Där gick vi övergripande igenom med vad och hur 
nämnden arbetar och varför det är viktigt att den finns.  
 
Aspworkshop 

Asparna bjöds in till en workshop med oss där vi diskuterade lite mer i detalj hur snIT arbetar, 
jobbade med en preliminär verksamhetsplan för nästa verksamhetsår samt gick igenom några 
case som är typiska frågor som en studienämn kan få in från studenter.  
 

Kursvalsinfo 

snIT och aspar bjöd in studenter i åk2 för att fråga, och studenter från äldre årskurser på att 
svara på frågor, angående valbara kurser som går under höstterminen. Det bjöds även på 
snITtar på detta snITarr.  
 
Studentrösten 

Hållit i studentrösten tillsammans med styrIT. 
 

Pluggkväll LP 3 

Arrangerat en pluggkväll i slutet av LP3, där bjöd vi på mat till hungriga studenter.  
 
Hjälpt studenter vid problem 

Svarat på studierelaterade frågor via mail, oftast kursspecifika saker. 



Verksamhetsrapport NollKIT
Phaddring

PhadderGruppskapning 

PhadderTeambuilding 

PhadderInfo



Verksamhetsrapport NollKIT
PR

Skapat Logga 

Filmat och Fotat 



Verksamhetsrapport NollKIT
Lite Annat

Gjort Modul  

Arrat ReunITe 

Skapat Nolluppdrag



Verksamhetsrapport NollKIT
Admin

Gått på massa möten 

… och därför ätit fika 

Planerat Mottagningen
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50 shades of turqoise



VSGOFPABCG



Dr. Winklers Mentalinstitution



Fotografering - ©FlashIT





Fyra födelsedagsbarn



Representation



Verksamhetsrapport LP4 
P.R.I.T. har 

● Arrangerat pubrunda 
● Rustat ‘bunkern’ 
● Beställt soffor 
● Sett till att IT var represented under cortegen. 
● Målat märke 
● Fixa hubben 
● Standard inköp 
● IQworkshop 
● Team buildat 
● Puffat festU 
● ReunITe 



Verksamhetsrapport LP4 - frITid 
 
Fortsatt med det rullande fredagsschemat (volleyboll/spökboll, innebandy, fotboll) 
Aspning 

● Bouleturnering i sandlådan 
● BBB 
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FanbärerITs verksamhetsrapport 2015 LP4 

 

Vi har haft ett arrangemang för sektionen. Vidare har vår plan att ha ett arrangemang per läsperiod ännu 

inte brytits. Dock har vi inte någon klarhet i vad, när eller om det kommer bli ett arrangemang innan 

sommaren på grund av vi har haft andra saker upp över öronen ett tag nu. Vi kommer ändå att försöka 

styra upp ett sådant så gott det går! 

 

Vad vi hittills har åstadkommit: 

● Ost & vinkväll 

● Mösspåtagning 

● Cortègen 

● Ohmsits 
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REVISIONSBERÄTTELSE 

AVSTIGNA EJ ANSVARSBEFRIADE 

PERIOD 14 

DIGIT PONTUS MALM & CHRISTOFFER MEDIN 
Har uppvisat bokföring fram till 2014-12-09 som vid en ytligt granskning ser ganska bra ut, dock 
inte uppvisat bokslut. Vi rekommenderar därför att DigIT ej blir ansvarsbefriade. 

SEXIT EDVARD HÜ BINETTE & JULIA FRIBERG 
Har uppvisat bokföring för året som ser ganska bra ut, dock saknas detaljer. Vi rekommenderar 
därför att sexIT ej blir ansvarsbefriade. 

P.R.I.T. MARKUS BERGLAND & LISA LIPKIN 
Har uppvisat bokföring fram till 2014-11-25 som vid en ytlig granskning ser bra ut. Har en ej 
visat någon bokföring för året, vi rekommenderar därför att P.R.I.T. ej blir ansvarsbefriade. 

PERIOD 13-14 

ARMIT JOHN JOHANSSON & LISA STENBERG 
Har uppvisat bokföring fram till 2014-04-28 som vid en ytlig granskning ser bra ut. De har inte 
visat upp någon komplett bokföring, och därför rekommenderar vi att ArmIT ej blir 
ansvarsbefriade. 

FRITID PHILIP EKMAN & FILIP CARLÉN 
Har uppvisat bokföring för perioden, men den behöver finslipas. Därför rekommenderar vi att 
FrITid ej blir ansvarsbefriade. 

PERIOD 12-13 

STYRIT RASMUS EGERÖ & HANNA KOWALSKA ELLENBERG 
Har inte visat upp någon bokföring, och därför rekommenderar vi att StyrIT ej blir 
ansvarsbefriade. 

ARMIT FIONA ROLANDER & JULIA ADAMSSON 
Har visat upp bokföring som i stort ser bra ut. Då det finns en del detaljer kvar att fixa 
rekommenderar vi att ArmIT ej blir ansvarsbefriade. 
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PERIOD12 

SEXIT MIKE PHOOHAD & ISABELLE FRÖLICH 
Har visat upp bokföring fram till 2012-03-29. Därför rekommenderar vi att sexIT ej blir 
ansvarsbefriade. 

PERIOD 11 

P.R.I.T AMANDA STRÖMSTEN & HANNA KOWALSKA ELLEBERG 
Har visat upp bokföring fram till den 2011-05-09. Därför rekommenderar vi att P.R.I.T ej blir 
ansvarsbefriade 

PERIOD 10 – 11 

FRITID ESKIL JOHANSSON & THOMAS ODIN 
Har aldrig visat upp sin bokföring. Därför rekommenderar vi att FrITid ej blir ansvarsbefriade. 

PERIOD 10 

SEXIT RASMUS EGERÖ & JULIUS PRINTZ 
Då senast uppvisade bokföring är till 2010-09-28 och andra viktiga dokument saknas så 
rekommenderas SexIT att ej bli ansvarsbefriade. 

PERIOD 09-10 

FRITID MARTIN SCHILLSTRÖM & DAVID BJÖRKHEIM 
Då senast uppvisade bokföring är till 2009-10-17 och andra viktiga dokument saknas så 
rekommenderas FrITid att ej bli ansvarsbefriade. 

STYRIT NICHLAS SANDER & JACOB RAIHLE 
Då senast uppvisade bokföring är till 2010-01-13 och andra viktiga dokument saknas så 
rekommenderas StyrIT att ej bli ansvarsbefriade. 

PERIOD 09 

NOLLKIT FREDRIK AXELSSON & BJÖRN LEXELL 
NollKIT har aldrig lämnat in dokument till revisorerna. Vi rekommenderar att NollKIT ej blir 
ansvarsbefriade. 

SEXIT LINUS FAERNSTRAND & CARL ENGSTRÖM 

Sida 2 av 4 
 



Martin Nilsson Sektionsmöte: 2015-05-21 
Marika Hansson Utgåva: 1 
2015-05-18 
 

SexIT har aldrig lämnat in dokument till revisorerna. Vi rekommenderar att SexIT ej blir 
ansvarsbefriade. 

PERIOD 08-09 

STYRIT MARCUS SANDBERG & JONATHAN BROWN 
Det har visat sig att det finns oklarheter med deklarationen gällande anmäld omsättning. Vi 
rekommenderar att StyrIT  08-09 ej blir ansvarsbefriade. 

PERIOD 08 

NOLLKIT ERIK LARKÖ & ERIK AXELSSON 
NollKIT har aldrig lämnat in dokument till revisorerna. Vi rekommenderar att NollKIT ej blir 
ansvarsbefriade. 

SEXIT NICHLAS SANDER & MARTIN SCHILLSTRÖM 
SexIT har aldrig lämnat in dokument till revisorerna. Vi rekommenderar att SexIT ej blir 
ansvarsbefriade. 

P.R.I.T OLA PALHOLMEN& DAVID SUNDELIUS 
P.R.I.T har aldrig lämnat in dokument till revisorerna. Vi rekommenderar att P.R.I.T ej blir 
ansvarsbefriade. 
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SITTANDE 

DIGIT IVAR JOSEFSSON & MAXIM GORETSKYY 
Har ej lämnat in någon bokföring för perioden. 

ARMIT SEBASTIAN SANDBERG & SIMON TAKMAN 
Har uppvisat bokföring fram till 2015-05-08 som vid en ytlig granskning ser bra ut. 

STYRIT EMMA GUSTAFSSON & SOFIA EDSTRÖM 
Har uppvisat bokföring fram till 2015-02-06 som vid en ytlig granskning ser bra ut, har ej lämnat 
in någon bokföring för perioden. 

FRITID OSCAR MUHR & JULIA FRIBERG  
Har uppvisat bokföring fram till 2014-10-02 som vid en ytlig granskning ser bra ut, har ej lämnat 
in någon bokföring för perioden. 

SEXIT OSCAR MUHR & MATILDA HORPPU 
Har uppvisat bokföring fram till 2015-05-08 som vid en ytlig granskning ser bra ut. 

P.R.I.T. JESPER JAXING & GUSTAV BERGSTRÖM 
Har uppvisat bokföring fram till 2015-05-08 som vid en ytlig granskning ser bra ut. 

NOLLKIT TINA MOSTAFAVI & CHRISTIAN PERSSON 
Har uppvisat bokföring fram till 2015-05-08 som vid en ytlig granskning ser bra ut. 
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Finnkampen 

Djurafton 

ID-pub 

Mexico 

Pedagogiska Priset 

Halloween 

Liftarens Guide till Galaxen 

Sensation White-ET-raj-Gasque 

Bastukalas 

Medelhavskvällen 

VSGOFPABCG 

CM 

Tackkalas 

Aspning 

Blivit med barn 

 
 



Verksamhetsplan styrIT 15/16 

 
Verksamhetsplanen för styrIT 15/16 har tagit sin form ur den preliminära verksamhetsplanen som 
styrIT 14/15 arbetade fram tillsammans med aspar. Planen grundar sig i sektionens mål och 
visionsdokumentet , det kontinuerliga arbetet och de fokusområden styrIT väljer att jobba med. 
Verksamhetsplanen kommer totalt sett täcka samtliga mål ur mål och visionsdokumentet. 
 
De kontinuerliga åtaganden styrIT har kommer under året uppta den största delen av arbetet. Detta 
jobb består av att: 

● Gå på de olika utskott, arbetsgrupper samt övriga möten som styrIT skall vara representerade 
på 

● Behandla frågor rörande sektionen som helhet 
● Behandla incidenthanteringar 
● Utbilda samt hjälpa sektionsaktiva 
● Behandla inkomna äskningar 
● Vara delarrangör av Kandidatmiddagen 
● Arrangera sektionsmöten 
● Underhålla styrdokument 

 
Utöver det kontinuerliga arbetet kommer styrIT15/16 jobba med några olika fokusområden för att 
belysa extra viktiga frågor som måste fungera bra för att sektionen ska må och fungera väl eller för 
att utveckla delar av sektionen som inte håller tillräckligt hög nivå. 

Jämlikhet 

Det råder en stor uppdelning mellan sektionens svensktalande och ickesvensktalande medlemmar. 
styrIT15/16 kommer under sitt verksamhetsår att arbeta med att överbrygga denna spricka genom att 
bland annat uppmuntra sektionens olika organ att arrangera på på engelska. 
 
När nya studenter anländer till sektionen finns en uppdelning på förhand mellan individer som har 
programmerat sedan innan samt de som aldrig tidigare gjort det. För att hjälpa studenterna att känna 
sig likvärdigt delaktiga vill styrIT15/16 hjälpa dessa genom att uppmuntra samt hjälpa till att 
samarrangera programmeringskvällar med snIT och digIT så tidigt som möjligt under hösten.  

Ekologisk hållbarhet 

En teknologsektion i vår storlek behöver tänka på sitt ekologiska fotavtryck. Att uppmuntra sektionens 
organ till att verka för miljön och den ekologiska hållbarheten. StyrIT15/16 planerar därför att genom 
att sälja överbliven mat från sektionsmöten minska onödigt spill av mat.  
 
Gällande transporter på sektionen ämnar styrIT15/16 undersöka möjligheterna att istället för sunfleet 
använda den elbilspool som finns på Chalmers. De kommer dessutom att uppmuntra till att 
synkronisera resor till axfood inför arrangemang 
 
För att verka för en större medvetenhet hos medlemmarna kring ekologisk hållbarhet kommer 
styrelsen också att undersöka möjligheterna till att byta till lågenergilampor i Hubben 2.1 och 
uppmuntra sektionsmedlemmar att släcka ljuset när man lämnar Hubben 2.1 är några exempel på 
hur vi kan reducera teknologsektionens ekologiska fotavtryck.  



Kommunikation 

För att bidra till en bättre kommunikation på sektionen samt nå ut till fler av sektionens medlemmar 
kommer styrIT att verka för att bredare göra reklam för IT:s eventkalander. Styrelsen kommer också 
försöka utnyttja fler kanaler såsom twitter och facebook, för att nå ut till en större massa.  
 
Med kontinuerliga nyhetsbrev anser styrIT att information om arrangemang och en generell insikt i 
vad som händer på sektionen för gemene ITteknolog. 
 
För att kunna involvera fler masterstudenter i arrangemang på sektionen kommer styrIT verka för fler 
öppnare arr med biljettförsäljning utanför Hubbens lokaler, exempelvis i form av Google forms för 
masterstudenter. 
 
Som ett tillägg till sektionens hemsida, chalmers.it, önskar styrIT införskaffa infoskärm(ar) till Hubben 
2.1. Bekostandet av dessa planeras att göras via äskning från kårledningen. 

En enad sektion 

styrIT15/16 kommer att fortsätta arbeta för en enad sektion. Då sektionslokalen mer eller mindre 
mest nyttjas av förenings och kommittéemedlemmar kommer de att undersöka vilka faktorer som 
bidrar till sektionsmedlemmens vilja samt ovilja till att närvara i sektionslokalen. Man kommer också 
att involvera fkit i att gemensamt arbeta för att ena sektionen. 
 
Styrelsen kommer att arbeta för ett fortsatt gott samarbete inom fkit, både mellan styrIT och övriga 
organ men också övriga organ emellan. Önskan finns också att fortsätta arbeta för en enad sektion 
genom att öka möjligheterna för sektionsmedlemmar som bedriver sina studier på Lindholmen att 
delta i sektionens arrangemang. För att få just dessa studenter att delta mer i exempelvis 
sektionsmöten finns tankar om att livestreama sektionsmöten via chalmers.it för medlemmar som inte 
fysiskt kan närvara samt kanske till och med arrangera ett eller flera sektionsmöte på Lindholmen. 
 
Då sektionen fyller 15 år nästa år vill styrIT på ett värdigt sätt fira detta. Tankar finns om att arrangera 
en ITvecka med flertalet blandade arrangemang, som har en större avslutning.  
 

Master 

Vidare för att integrera masterstudenter mer i sektionens verksamhet ämnar styrIT 15/16 undersöka 
om det finns intresse att samarbeta med CIRC, alternativt arbeta vidare för en möjlig masterkommitté 
för att motta nya masterstudenter. 
 
Genom att uppmuntra sektionens organ att arrangera på Lindholmen hoppas kommande styrelse att 
kunna locka fler masterstudenter till sektionsspecifika arrangemang. Eventuellt kan ett samarbete 
med H och Sjösektionen undersökas i och med att de geografiskt sätt redan är i området. 

Lokaler 

Begränsningarna med sektionslokalen Hubben 2.1 ligger fortfarande i att den inte rymmer ens en 
femtedel av sektionens medlemmar. StyrIT15/16 kommer undersöka om det finns fler lokaler att 
koppla till sektionslokalen under året. Styrelsen kommer dessutom att undersöka om det går att öka 
sektionslokalens attraktivitet för att få fler medlemmar att trivas.  
 



Övrigt 

styrIT 14/15 har med Robin Sveningson i spetsen arbetat mycket på att ta fram ett digitalt röstsystem 
inför inval på sektionsmöten. Detta är ännu inte redo att tas i bruk då det måste säkerhetstestas 
ordentligt för att undvika problem med systemet under sektionsmöten. styrIT14/15 kommer att finnas 
till hands för styrIT 15/16 för att hjälpa dem ta detta system i bruk om det anses att det håller 
tillräckligt hög nivå för ändamålet. 
 
 



Beskrivning Preliminär 15/16 Budget 14/15

Föreningar
Intäkter armIT 221300 331872
Intäkter sexIT 60000

Summa 281300 331872

Sektionen
Tidigare överskott 38000 1383
Sektionsavgifter 45000 45000
Programledningsstöd 160000 170000
Kvalitetspengar
programledningen 0 47000
Ränteintäkter 2000 2000

Summa 245000 265383

526300 597255

Föreningar
Kostnader NollKIT -110000 -120000
Kostnader snIT -6000 -6000
Kostnader frITid -6000 -6000
Kostnader digIT -6000 -6000
Kostnader fanbärerIT -6000 -6000
Tvätt fanbärerIT -2700 -1500

Kostnader transport -15000 -15000

Kostnader mastersgrupp 0 0

Aspningsbidrag
föreningar (exkl styrIT) -24000 -24000

Summa -175700 -184500

Banktjänster
Skattekostnader -20000 -50000
Försäkring Hubben -3000 -3000
Försäkring sektionen -3000 -3000
Kostnader Banktjänster -1500 -2500
Bokföringsprogram -10000

Summa -37500 -58500

Styrelsen

Intäkter:

Summa Intäkter

Kostnader:



Profilering -3000 -3500
Möteskostnader
representation -2500 -2500
Kontorsmaterial -500 -1000
Övrigt -1000 0

Transport -1500 -1500
Aspning -3000 -3000
Överlämning -3000 -3000
Teambuilding styrIT -2500 -2500
Intern representation
mellan föreningarna -3500 -3500
Föreningsutbildning -5000 -5000
Masteransvarig -1000 -2000

Summa -26500 -27500

Sektionen
Arrangemangskostnader -3000 -3000
Sektionsmöteskostnader -1300 -1220
Sektionsmötesmat -10000 -8000
Kandidatmiddag -100000 -100000
Projekt (jämställdhets-
/hbtq-
/öppenhetssatsning) -40000 -40000
Nya rummet (möbler, dörr
etc) 0 -10000
Sparpengar -
hubbenutveckling -25000 -25565
Medlemsinitiativ -10000 -10000
Förvaringskostnader
magasin -5172 -4670
Lokalkostnader 0 0
Utvecklingskostnader
Hubben -56000 -73000
Äskningar -20000 -30000
Kostnader plesk 0 -1200
Kunskapsprov ordförande -800 -800
Pedagogiskt pris -5500 -5500
Oförutsedda kostnader -5000 -10000
Finsittning - utdelning av
pedagogiskt pris -5000 -5000
Sektionsfana 0 0
Tentafika 0 0

Summa -286772 -327955

-526472 -598455

Intäkter 526300 597255
Kostnader -526472 -598455

Resultat -172 -1200

Summa kostnader

Sammanställning:
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QEJ�JC�GP�UVCVKQP�Rb�UVCFUMCORGP��(XGPVWGNNV�JbNNGT�XK�aXGP�K�GP�RTQITCOOGTKPIURNWIIMXaNN
VKNNUCOOCPU�OGF�UPd6�

/aN�OGF�XGTMUCOJGVUaTGV

FKId6���MQOOGT�CVV�HQTVUaVVC�WVXGEMNC�QEJ�WPFGTJbNNC�UGMVKQPGPU�d6�U[UVGO��UCOV�LQDDC�Rb�CVV�U[PCU
OGT�aP�VKFKICTG�



Budget digIT15

Intäkter
StyrIT 6000 kr

Kostnader
Profilering -4000 kr
Allmänna inköp -2000 kr

Resultat
0 kronor














